

New Conditions of Entering The Republic of Germany with a Schengen Visa		اشتراطات جمهورية ألمانيا الاتحادية للدخول اليها بتأشيرة (الشنجن)
Date/التاريخ 28 November 2013	الرقم المرجعي/Reference 201311281	Effective date/تاريخ التطبيق IMMEDIATELY

Based upon the telegram of the Embassy of The Custodian of The Two Holy Mosques in Berlin numbered 8/2/405, dated on 20/10/1434 H, corresponding to 27/08/2013; Regarding the Conditions of Direct Entry to The Republic of Germany and the importance of having a valid visa through one of its embassies, or going through the country from which the Schengen visa was obtained first and then entering Germany.

Therefore, we call upon all travel service providers to notify passengers wishing to visit the Republic of Germany with the importance of issuing the Schengen Visa through one of its embassies or going through an airport of the Schengen visa issuing country first and then entering Germany.

عظفا على برقية سفارة خادم الحرمين الشريفين في برلين رقم 405/2/8 وتاريخ 1434/10/20 هـ بخصوص اشتراطات جمهورية ألمانيا الاتحادية للدخول اليها ، والذي ينص على "ضرورة الحصول على تأشيرة صالحة للدخول مباشرة إلى أراضيها عن طريق إحدى سفاراتها أو دخول إحدى الدول الحاصل على تأشيرة (الشنجن) من خلالها أولاً قبل الدخول اليها.

لذا نهيب بجميع وكلاء السفر بضرورة إبلاغ العملاء بضروره الحصول على تأشيرة الشنجن من إحدى سفاراتها مباشرة أو الدخول اليها عن طريق مطار الدولة التي تم اصدار تأشيرة الشنجن من سفارتها أولاً.

### Saudi Arabian Airlines, GDS Sales Strategies

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact:

[gdssupport@saudiairlines.com](mailto:gdssupport@saudiairlines.com)